

中关村不锈钢及特种合金新材料 产业技术创新联盟

中关村不锈钢及特种合金新材料产业技术创新联盟团体标准公告 Zhongguancun Stainless and Special Alloy New Materials Industry Technology Innovation Alliance Announcement for Group Standards and Codes

2021 年第 01 号（总第 002 号）

No.2021-01（No.002in total）

中关村不锈钢及特种合金新材料产业技术创新联盟团体批准 T/CSTA 0004-2021《饮用水管用不锈钢冷轧钢带》、T/CSTA 0005-2021《装饰用不锈钢冷轧钢板和钢带》、T/CSTA 0006-2021《乘客电梯用不锈钢冷轧钢板和钢带》共 3 项标准发布，现予公告。详见附件。

The CSTA Group Standard (T/CSTA 0004-2021) for (Cold-rolled steel strip of stainless steel pipes for drinking water supply),(T/CSTA 0005-2021) for (Cold rolled stainless steel plate, sheet and strip for decoration),and (T/CSTA 0006-2021) for (Cold rolled stainless steel plate, sheet and strip for passenger elevator) 3 standards were approved by Zhongguancun Stainless and Special Alloy New Materials Industry Technology Innovation Alliance, and now they are effective. Please check out the attachment for more details.

中关村不锈钢及特种合金新材料产业技术创新联盟
Zhongguancun Stainless and Special Alloy New Materials
Industry Technology Innovation Alliance

二〇二一年十一月一日

11/01/21

附件:

序号	标准编号	标准名称	实施日期
1	T/CSTA 0004	饮用水管用不锈钢冷轧钢带	2021-11-01
2	T/CSTA 0005	装饰用不锈钢冷轧钢板和钢带	2021-11-01
3	T/CSTA 0006	乘客电梯用不锈钢冷轧钢板和钢带	2021-11-01

